
Geacht college van burgemeester en wethouders en de raad van de 
gemeente dalfsen

Het doet ons deugd dat de zienswijzen aandachtig zijn gelezen en dat 
er ook het nodige mee is gedaan.

Wat echter nog steeds opvalt is dat men nog te gemakkelijk, als het 
gaat om problemen op te lossen, men de ruimte claimt in het 
buitengebied, en dan met name in de gebieden waar de agrarische 
sector binnen de regels kan ondernemen. Wij gaan voor inpassingen 
welke bijdragen aan het verdienvermogen van de agrariërs en hun 
bedrijven toekomstperspectief geven!

Dat geldt ook voor de gebieden die redelijk verkaveld zijn en de 
waterhuishouding op orde is. 

Terwijl zij ook voor maatschappelijke opgaven staan, en daar is ook 
ruimte voor nodig.

Tevens missen we bij duurzame energie opwek de inzet van de 
zonneladder, die mag wel wat nadrukkelijker in beeld. En hoe houden 
we de financiële inkomsten hiervan in ons gebied?

Tav klimaatadaptatie willen we nog benadrukken dat we van alles 
kunnen en willen doen, maar als van de andere kant de grond 
waterstand word verhoogd wat al gebeurd dan word het bufferende 
vermogen minder .

Tot slot zijn wij van LTO Vechtdal ten alle tijden bereid het gesprek 
aan te gaan om te kijken naar oplossingen die ons allen verder 
kunnen helpen.

Ik dank u voor uw aandacht


